
 
 

 
Zápis č. 1/2023 

 
z jednání Kontrolního a monitorovacího výboru MAS Havlíčkův kraj 

konaného dne 20. prosince 2023 v 10 hodin v Havlíčkově Borové 
 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Omluven:  Jan Matějka 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

Za MAS přítomny: Ing. Hana Chlubnová, Bc. Kateřina Niklfeldová 

 

Program: 
1. Zahájení 
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
3. Kontrola realizace SCLLD – MAS Havlíčkův kraj 
4. Kontrola nastavení výzev MAS Havlíčkův kraj 
5. Různé 
6. Diskuze, závěr 
 

Program:  

1. Jednání bylo zahájeno v 10:00 hodin. Paní předsedkyně KMV Ludmila Němcová přivítala přítomné 
a zahájila jednání. Konstatovala, že je KMV usnášeníschopný.  

Hana Chlubnová vyzvala přítomné, zda chce někdo doplnit program jednání.  Program doplněn nebyl, 
všichni členové souhlasili s navrženým programem. 

Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu  

Zapisovatelkou zápisu byla určena paní Kateřina Niklfeldová. Členové KMV schvalují ověřovatelé 
zápisu: pana Jiřího Šikla a Josefa Fabíka.  

Usnesení: Členové KMV schvalují ověřovatele zápisu. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
 
3. Kontrola realizace SCLLD MAS  
V uplynulém období Programu rozvoje venkova 2014 - 2020 měla naše MAS k dispozici pro žadatele 
41 060 800 Kč. V přechodném období Programu rozvoje venkova 2021 – 2023 bylo ještě přidáno 10 
803 600 Kč. Za celé období bylo vyhlášeno 13 výzev: 134 úspěšných projektů, zhruba za 53 mil. Kč. V 
uplynulém období 2014 – 2020 bylo v IROP (Integrovaný regionální operační program) vyhlášeno 8 
výzev: 29 úspěšných projektů za 70,4 mil. Kč. V období 2014 – 2020 bylo v OPZ (Zaměstnanost) 



 
 
vyhlášeno 9 výzev: 3 úspěšné projekty za 10,2 mil. Kč. V období 2014 – 2020 byly vyhlášeny 3 výzvy 
z OP Životní prostředí - Výsadba dřevin: 1 úspěšná žádost za 0,5 mil. Kč. 
Usnesení:  
KMV bere na vědomí průběh čerpání finančních prostředků z operačních programů. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
4. Kontrola nastavení výzev MAS Havlíčkův kraj pro období 2021-2027  
V rámci nového operačního programu (2021- 2027) byly vyhlášeny první výzvy z IROP (Integrovaný 
operační program) a OP TAK (Operační program technologie pro konkurenceschopnost). 
Z IROP bylo vyhlášeno celkem 6 výzev. 
Z OP TAK byly vyhlášeny celkem 2 výzvy (jedna výzva je ještě otevřená). 
Členové KMV prošli dokumentaci k jednotlivým výzvám a také směrnice pro realizaci daného 
programového rámce. Provedli také kontrolu střetu zájmů u členů Výběrové komise a Programového 
výboru a zaměstnanců MAS. 
V rámci tohoto období byly také vyhlášeny 2 výzvy z PRV (Program rozvoje venkova). Členové KMV 
také provedli kontrolu výzev včetně nastavení kritérií a ověřili soulad s interními postupy. Dále provedli 
kontrolu střetu zájmů u členů Výběrové komise a Programového výboru a zaměstnanců MAS. 
Usnesení:  
Členové KMV konstatovali, že průběh vyhlašování výzev a administrace výzev v roce 2023, je bez 
závad. U všech výzev jsou řádně podepsané etické kodexy jednotlivých členů orgánů MAS a 
zaměstnanců MAS, kteří se podíleli na hodnocení. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

5. Různé 
Předpokládaný harmonogram výzev pro Společnou zemědělskou politiku = SZP (dříve Program 
rozvoje venkova) 
V rámci tohoto operačního programu budou vyhlášeny výzvy z těchto opatření: 
Fiche 4 - Podnikání malých a středních podniků – plánovaná alokace 15 mil. Kč, 
Fiche 5 - Základní služby a obnova obcí – plánovaná alokace 15 mil. Kč, 
Fiche 7 – Spolupráce MAS v rámci intervence LEADER – plánovaná alokace 500 tis. Kč. 
Harmonogram výzev z IROP a OP TAK bude uveřejněn po jednání Programového výboru MAS (leden 
2024), až po přepočtení alokací a provedení změn v PR. 
Usnesení:  
KMV bere na vědomí harmonogram výzev pro SPZ, IROP a OP TAK. 
Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 
 
6. Diskuze, závěr  
Na závěr proběhla diskuse nad současným programovým obdobím. 

Paní Němcová poděkovala přítomným za účast na jednání, které bylo ukončeno v 11:30 hodin. 

 

Ludmila Němcová, předsedkyně KMV 

Ověřili:  Jiří Šikl   

  Josef Fabík 

Zapsala:  Kateřina Niklfeldová 


